
ROMÂNIA
JUDEȚUL CLUJ

COMUNA TRITENII DE JOS
PROCES-VERBAL nr. 12 din 27.08.2024 al ședinței ordinare a Consiliului Local

Încheiat astăzi, 27.08.2024, ora 14:00

             În temeiul articolului 134 alin. (1), lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modifcările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 86 din 21.08.2024, Primarul 
comunei Tritenii de Jos a convocat membrii Consiliul Local al comunei Tritenii de Jos în ședință ordinară.
Ședința se desfășoară la sediul Primăriei comunei Tritenii de Jos. 
Secretarul general al comunei face prezența membrilor Consiliului Local:
Prezenți: 12 consilieri locali, 
Absenți: Mărginean Sergiu.
Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din Ordonanța de Urgență nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.
Se supune spre aprobarea Consiliului local procesul verbal al ședinței din data de 14.08.2024, (pentru 
aprobare este nevoie de majoritate simplă): – vot prin ridicarea mâinii individual-  se votează cu 
unanimitate de voturi 
Se deschid lucrările ședinței 
Se solicit alegerea Președintelui de ședință : în baza Regulamentului de Organizare și funcționare a 
Consiliului local se propune dl. Chișu Flaviu.
Se alege Președinte de ședință dl. Chișu Flșaviu, cu unanimitate de voturi.
Ordine de zi :

1. Alegerea Președintelui de ședință;
2. Proiect HCL privind inițierea procedurii de elaborare a unui nou amenajament silvic pe 

perioada 2026-2035 pentru fondul forestier proprietatea publică a UAT Comuna Tritenii 
de Jos în suprafață de 185,8 ha, UP II SOIMU și mandatarea Ocolului Silvic Șoimul Arieș
R.A. în vederea realizării tuturor demersurilor necesare în acest sens;

3. Proiect HCL privind aprobarea planului tarifar actualizat pe aria de operare a Companiei de Apă 
Arieș SA, pentru perioada 2021-2028;

4. Diverse. (Cereri, Întrebări. Interpelări).

Se prezintă Invitații în ședință: dl. Danciu Nicodim –Șef ocol Șoimul Arieș RA (la solicitarea consilierilor) 
și Prof. Teodora Duca- director școli.
Se dă cuvântul d-lui N. Danciu- prezentare a ce va cuprinde noul amenajament silvic:
-Amenajamentul silvic este ,,biblia pădurii”. Acesta cuprinde lucrări silvice, suprafețe, limite parcelare, 
specii silvice , lucrări de tăiere, întreținere, soluri, etc și are valabilitate 10 ani. 
Amenajamentul silvic al comunei Tritenii de Jos pentru suprafața de 185,8 ha pădure la Valea Ierii, expiră 
la sfârșitul anului 2025, drept urmare este necesar să fie inițiate procedurile de întocmire a noului 
amenajament silvic pentru perioada 2026-2035, lucrări care trebuie începute înainte cu un an de expirare 
pentru ca acesta să aibă continuitate.
-avem depuse 2 proiecte pentru pădure: 1- pentru subvenții de la stat conform hotărârii guvernului, la 
Tritenii de Jos fiind eligibile 7, 2 ha, și 2- pentru ajutorul de stat pe Silvo-Mediu și climă, prin care se vor 
primii aprox. 38 euro/ha/an timp de 5 ani de zile. Amenajamentul trebuie să aibă continuitate pentru 
accesarea banilor și a nu pierde finanțarea.
Pentru întocmirea amenajamentului ne dorim să contractăm firme specializate pentru a se realiza un 
amenajament de calitate.
Întrebări adresate d-lui Danciu:

-1-



Dl. Mărginean Septimiu- întreabă dacă sunt parcele/ suprafețe de împădurit în acest moment și dacă vor fi 
modificări față de vechiul amenajament.
Dl. Danciu- nu, au fost împădurite toate golurile care au fost. Categoric vor fi modificări: degajări, curățiri, 
etc toate lucrările care vor fi necesare, în funcție de vărsta pădurii, etc. De aceea , insist ca cei care 
elaborează aceste amenajamente să fie profesioniști, pentru a-l face cât mai bine.
Dl. Ceclan Adrian întreabă dacă în cele 185 ha avem doar brad.
Dl. Danciu- doar rășinoase: brad și molid.
Cu acestea se adresează mulțumiri pentru participare și lămuriri șefului de ocol și se dă cuvântul d-nei prof.
Teodora Duca – director școli.
D-na prof. T. Duca: prezintă situația privind începerea în bune condiții a noului an școlar: elevi înscriși 
386, majoritatea profesorilor sunt titulari și calificați, deocamdată un cadru didactic nou. 
Proiecte:- de eficiență energetică la școala Tritenii de Sus, accesat de primărie,

- Proiectul PNRR – pentru dotare școală cu mobilier, echipamente IT și materiale didactice pe care îl 
defășoară primăria,

- Proiect ERASMUS,
- Proiect – reducerea abandonului școlar de aprox. 248.200 euro/ 3 ani școlari.

Școala începe pe data de 9 septembrie.
Dl. Viceprimar- va fi o problemă cu apa și va trebui să găsim o soluție până începe școala.
Se adresează mulțumiri pentru participare și informare d-nei Teodora Duca- director școli.

Se votează ordinea de zi, vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate 
simplă) : se votează cu unanimitate de voturi. 
2. Proiect HCL privind inițierea procedurii de elaborare a unui nou amenajament silvic pe perioada 
2026-2035 pentru fondul forestier proprietatea publică a UAT Comuna Tritenii de Jos în suprafață 
de 185,8 ha, UP II SOIMU și mandatarea Ocolului Silvic Șoimul Arieș R.A. în vederea realizării 
tuturor demersurilor necesare în acest sens.
Întrebări: nu sunt.
Se ia act de avizul Comisiilor de specialitate,
Se supune la vot proiectul: vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate 
absolută): se votează astfel: cu unanimitate de voturi.= HCL nr. 42.
3. Proiect HCL privind aprobarea planului tarifar actualizat pe aria de operare a Companiei de Apă Arieș 
SA, pentru perioada 2021-2028.
Este vorba despre actualizarea tarifelor, datorrată creșterilor de prețuri în ultimii ani, contractul de finanțare
fiind din anul 2018.
Întrebări: nu sunt.
Se ia act de avizul Comisiilor de specialitate,
Se supune la vot proiectul: vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate 
absolută): se votează astfel: voturi pentru 11, împotrivă 0, abțineri 1.= HCL nr. 43.

4.Diverse (Cereri. Întrebări. Interpelări.)
Dl. Șagău B.- drumul pe Simeria pe lângă pădure, care a fost foarte bine recondiționat, au crescut tufărișuri,
acheți și vegetație în șanț. Referitor la iluminat- sunt străzi la Tritenii de Sus foarte slab iluminate, de ex 
strada Livezii. Referitor la introducerea apei: pe Simeria s-a tăiat șoseaua și așa a rămas.
Dl primar Dan A.I.– proiectul era să se taie străzile și nu s-au tăiat, costurile pentru forare pe sub sunt mult 
mai mari. 
Dl. Dan C.- pe strada Tăului pe partea spre pârâu nu s-a introdus canalizare. Să fie schimbate orele la 
iluminat.
Dl viceprimar Chișu F.- se va găsi soluția și acolo. Orele la iluminat au fost schimbate.
Dl. Dan V.- cei cu lucrările de canalizare au tăiat trotuare și le-au distrus. Se mai face fântână?
Dl viceprimar Chișu F.- Se vor reface toate. Pntru fântâni ne interesăm de costuri, rectificare de buget, 
oferte și vi să discutăm ofertele.
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Dl. Ceclan Adrian- aer condiționat la Capela de la Tritenii de Jos, nu se poate pune?
Dl viceprimar Chișu F.- deocamdată nu.
Dl. Șasa V.- pe pod la Totu este o groapă și nu au mașinile pe unde trece, intră pe contrasens.

          Președintele de ședință, constată că punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate și declară 
ședința închisă.

              PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                                 SECRETAR GENERAL,
                        Flaviu CHIȘU                                                                     Adina DEOȘEAN
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